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Datum: 27 februari 2025 
Onderwerp:  Vervolg grondstoffenplan 
Zaaknummer: Z23125209 
 
Geachte leden van de raad, 
 
Op 30 januari 2025 hebben wij uw mondelinge zienswijzen mogen ontvangen. Wij zijn heel blij dat u 
richting heeft meegegeven voor het verder vormgeven van het grondstoffenplan, dank daarvoor.  
Veel aspecten zijn aan bod gekomen en nemen wij allemaal mee om te komen tot een 
grondstoffenplan. De uitwerking gaat echter wat meer tijd kosten dan we van tevoren hadden 
ingeschat. Wij schatten in het concept grondstoffenplan in juni 2025 aan u te kunnen voorleggen. 
 
Wij nemen u in deze brief mee in de verschillende maatregelen en welke punten verder onderzocht 
moeten worden. 
1. Invoeren van Diftar (gedifferentieerde tarieven) 
Bij de invoering van Diftar is het algemene advies om het PMD (plastic, metalen en drankenkartons) 
vooraf te scheiden. Wij willen echter ook de mogelijkheden en gevolgen onderzoeken wanneer we 
Diftar invoeren met het behoud van nascheiden van PMD. Daarnaast zullen de mogelijkheden 
onderzocht worden voor Diftar op basis van gewicht of aantal ledigingen.  
2. Scheiden van GFT  
Wij willen onderzoeken welke maatregelen, naast Diftar, getroffen kunnen worden om de scheiding van 
GFT (groente-, fruit- en tuinafval) te verbeteren. Dit draagt bij aan een hogere mate van duurzaamheid 
en kostenbesparing in de toekomst. 
3. Serviceniveau fijn restafval 
Het is de vraag hoe wij om willen gaan met het serviceniveau voor het fijn restafval in de gehele 
gemeente wanneer we dit gelijk willen hebben in de gehele gemeente. 
4. Innemen bedrijfsafval op milieustraten  
Er is voorgesteld om bedrijfsafval in te nemen op de milieustraat tegen commerciële prijzen. Vanwege 
de ruimte en faciliteiten zou dit alleen mogelijk zijn in de milieustraat in Volendam. Het  
vergunningstraject hiervoor is al gestart. Tevens zal er overleg moeten plaatsvinden over de opname 
van visafval bij Kras Recycling.  
5. Service differentiatie grof afval voor inwoners  
Een aantal partijen spraken zich uit over de omgang met grof restafval, en met name bouw- en 
puinafval van inwoners. Er is gesproken over het beperken van het aantal bezoeken of het aantal m³ dat 
per inwoner kan worden afgegeven in de milieustraat. Wij zullen de effecten hiervan in kaart brengen 
en verder onderzoeken. 
6. Communicatie en participatie 
Er zal een uitgebreid communicatieplan worden opgesteld om de inwoners bewust te maken van het 
belang van beter afval scheiden. Dit plan zal ook de financiële gevolgen belichten wanneer afval niet 
correct gescheiden wordt. Daarnaast onderzoeken wij de mogelijkheden voor een activerend plan om 
de participatie te vergroten.  
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7. Kostenanalyse  
In de komende periode zal een gedetailleerde kostenanalyse worden gemaakt voor de invoering van de 
bovengenoemde maatregelen. De kosten die in kaart moeten worden gebracht, omvatten onder 
andere de volgende punten: 
• Invoeren Diftar  

a. Welke aanpassingen zijn er nodig aan de ondergrondse containers? Zowel bij voor- als 
nascheiden PMD en op basis gewicht of aantal ledigingen; 
b. Kan Diftar worden ingevoerd binnen de huidige contracten met de bedrijven? Zowel bij voor- als 
nascheiden PMD en op basis gewicht of aantal ledigingen; 
c. Wat zijn de kosten wanneer PMD voorscheiden wordt in plaats van nascheiden? 
d. Welke administratieve lasten zijn hieraan verbonden? Zowel bij voor- als nascheiden PMD en op 
basis gewicht of aantal ledigingen; 
e. Welke aanpassingen zijn er nodig in de afvalstoffenheffing? Zowel bij voor- als nascheiden PMD 
en op basis gewicht of aantal ledigingen. 

• Serviceniveau voor fijn restafval in de gehele gemeente gelijk trekken. 
• Openhouden milieustraat Volendam 

Wat zijn de noodzakelijke investeringen? 
• Openhouden milieustraat Oosthuizen 

Welke investeringen zijn er nodig voor de gebouwen en inrichting? 
• Innemen bedrijfsafval op milieustraat Volendam 

Dit betreft ook de vervanging van de volledig afgeschreven weegbrug. Daarnaast zal er gekeken 
moeten worden naar: 
a. inrichting van de milieustraat; 
b. eventuele tweede weegbrug; 
c. administratieve impact; 
d. impact aantal benodigde fte op de milieustraat. 

• Toegangspas voor inwoners en bedrijven voor milieustraten Oosthuizen en Volendam. 
• Service differentiatie grof restafval op milieustraten. 
• Opstellen communicatieplan en eventueel participatieplan. 
 
Wij rekenen op uw begrip. Mocht u tussentijds nog vragen hebben, dan horen wij het graag. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Het college van burgemeester en wethouders van Edam-Volendam, 
 

 
 
 
de secretaris,    de burgemeester, 
C. Rijnberg   L.J. Sievers. 
 
Deze brief is elektronisch ondertekend. Dit is na besluitvorming zichtbaar op de volgende pagina. 


